

GoldChess Asia News

国金亚洲顾问公司董事周可祺先生应邀到马来西亚怡保市出席在2017年7月27日举行的马来西亚霹雳州中华总商会110周年会庆活动及2017年马来西亚中华总商会第6届青商大会，这次澳门访问团由澳门中华总商会青年委员会组织参予，并藉此拜访考察了马来西亚当地多个工商行业社团及企业，积极推动一带一路战略以为澳门及马来西亚两地共创新商机。

GoldChess Asia Director Mr. Danny Chau attended the 110th Anniversary of Malaysia Perak Chinese Chamber of Commerce & Industry and 2017 6th Young Entrepreneurs Conference of ACCCIM Associated Chinese Chambers of Commerce & Industry of Malaysia on 27 July 2017 in Malaysia Ipoh City. This Macau delegation was organized by Youth Committee of Macau Chamber of Commerce for exploring the business cooperation between Macau and Malaysia with One-Belt-One-Road Initiatives.



澳门中华总商会青年委员会访问团在周年晚宴会场与马来西亚中华总商会领导合照。

Photo with Chairman & Leaders of ACCCIM Associated Chinese Chambers of Commerce & Industry of Malaysia.